


DSB System (Platform with Indicator)

Quick User Guide

Connect Platform to Indicator

The DSB system includes a platform and scale indicator. Securely connect the cable from the platform to the indicator by tightening the quick disconnect fittings together.

Power up the Indicator


1. The indicator is powered by an A/C adapter that plugs directly into the DC pin at the bottom of the indicator.
2. Press  for 2 seconds to turn the indicator on or off. After a self test, the weighing mode will be accessed.

Zero Operation

Initial zero setting


During power up if the weight on the scale is within the initial zero tolerance, indicator will show zero automatically.

Manual zero



When the scale is stable and the weight is not negative, you can zero the weight within tolerance by briefly pressing the  key.

Tare Operation

Perform a tare to remove the weight of a container and just weigh the contents. During tare operation, when the gross weight is tared, the indicator display will show the Net weight. The Net annunciator will also be lit.

From the TARE mode, press the  key to clear the tare weight. The indicator display will return to the gross weight.

Accumulation Operation

1. With **0** on the display, add the weight to the scale. Briefly press the  key to enter the accumulation mode. The *Total* annunciator turns on and the display shows **n 001** briefly and returns to the loaded weight.
2. Unload the weight. The display shows **0**.
3. Load the second weight and press the  key. **n 002** is displayed then the display goes back to the loaded weight.
4. Repeat it for a maximum 999 times.

Viewing the Accumulation

1. Press and hold **Total** and press **ON/OFF**. **nnn** is displayed and then the total accumulated weight is displayed. **nnn** is the number of accumulations included in the total weight.
2. If the total weight is beyond the display capability, it will show the first 4 digits then the last 4 digits. For example, the first four digits are **0012** and the last 4 digits are **34.56** It means the actual weight is **1234.56**.

Clearing the Accumulated Weight

Follow these steps to exit the accumulation function:

1. While the display shows the last 4 digits of the accumulated weight, press and hold **Total**. **clr n** is displayed. This means *Clear the accumulated weight? - No*.
2. Press **Zero** or **Tare** to toggle between **clr n** and **clr y** which means *Clear accumulated weight? - Yes*.
3. When the choice you want is displayed, press **Print** to accept that choice. If you choose **clr n**, the indicator exits the accumulation mode without clearing the total weight. If you choose **clr y**, the total weight is cleared and the indicator exits accumulation mode.

Print

If the communication parameter is enabled and the weight is stable, briefly press **Print** to print the weight to a connected printer.

Brecknell

1000 Armstrong Dr., Fairmont, MN 56031
Toll free: 800-637-0529, Tel: 507-238-8702
Fax: 507-238-8271
Email: sales@brecknell scales.com
www.brecknell scales.com

Brecknell

Foundry Lane
Smethwick, West Midlands B66 2LP
Tel: +44 (0) 845 246 6717
Fax: +44 (0) 845 246 6718
Email: sales@brecknell scales.co.uk
www.brecknell scales.co.uk


Système DSB (plateau avec indicateur)

Manuel d'instructions abrégé

Connecter le plateau à l'indicateur

Le système DSB comprend un plateau et un indicateur de balance. Brancher fermement le câble reliant le plateau à l'indicateur en serrant les raccords à déconnexion rapide ensemble.

Mettre l'indicateur sous tension


1. L'indicateur est alimenté par un adaptateur c.a. qui se branche directement dans la prise c.c. située dans le bas de l'indicateur.
2. Appuyer sur  pendant 2 secondes pour allumer ou éteindre l'indicateur. Après un autodiagnostic, le mode de pesée devient accessible.

Fonctionnement à zéro

Paramètre initial à zéro


Pendant la mise sous tension, si le poids sur la balance est à l'intérieur de la tolérance initiale à zéro, l'indicateur affichera automatiquement zéro.

Zéro manuel



Lorsque la balance est stable et n'affiche pas un poids négatif, vous pouvez placer le poids à zéro, à l'intérieur de la tolérance, en appuyant sur la touche .

Fonctionnement du tarage



Lors du tarage du poids brut, l'écran de l'indicateur affiche le poids Net. Le voyant Net s'allume également.

Dans le mode TARE, appuyer sur la touche  pour effacer la tare. L'afficheur de l'indicateur retourne au poids brut.

Fonction d'accumulation




1. Avec le **0** affiché, ajouter le poids à la balance. Appuyer sur la touche  pour entrer en mode d'accumulation. Le voyant *Total* s'allume et l'afficheur indique brièvement *n 001*, et retourne au poids chargé.
2. Retirer le poids. L'afficheur indique **0**.
3. Charger le deuxième poids et appuyer sur la touche . *n 002* est affiché, puis l'afficheur retourne au poids chargé.
4. Répéter jusqu'à un maximum de 999 fois.

Visualiser l'accumulation


1. Appuyer sur la touche  et la maintenir enfoncée, puis appuyer sur . **nnn** est affiché et ensuite le poids accumulé total est affiché. **nnn** est le nombre d'accumulations inclus dans le poids total.
2. Si le poids total est au-delà de la capacité d'affichage, l'afficheur indiquera les 4 premiers chiffres et ensuite les 4 derniers chiffres. Par exemple, les 4 premiers chiffres sont **0012** et les 4 derniers chiffres sont **34,56** Ceci signifie que le poids actuel est **1 234,56**.

Supprimer le poids accumulé

Suivre ces étapes pour sortir de la fonction accumulation.

1. Pendant que l'afficheur indique les 4 derniers chiffres du poids accumulé, appuyer sur la touche  et maintenir enfoncée. **clr n** est affiché. Ceci signifie *Annuler le poids accumulé? - Non*.
2. Appuyer sur la touche  ou  pour basculer entre **clr n** et **clr y** qui signifie *Effacer le poids accumulé? - Oui*.
3. Lorsque votre choix est affiché, appuyer sur la touche **Print** (Imprimer) pour accepter ce choix. Si vous choisissez **clr n**, l'indicateur sortira du mode accumulation sans annuler le poids total. Si vous choisissez **clr y**, le poids total sera annulé et l'indicateur sortira du mode accumulation.

Print (Imprimer)

Si le poids est stable, appuyer sur la touche  pour imprimer le poids avec l'imprimante connectée.

Brecknell

1000 Armstrong Dr., Fairmont, MN 56031
Numéro sans frais : 800-637-0529, Tél. : 507-238-8702
Télec. : 507-238-8271
Courriel : sales@brecknellscapes.com
www.brecknellscapes.com

Brecknell

Foundry Lane
Smethwick, West Midlands B66 2LP
Tél. : +44 (0) 845 246 6717
Télec. : +44 (0) 845 246 6718
Courriel : sales@brecknellscapes.co.uk
www.brecknellscapes.co.uk